
irszággyülés Hivatala

Irományszám : IV
I

I Ob T T ,

bitezett 1004 JÚN Z 2.
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Száma: FK2-~~/2004

Dr. Szili Katalin

	

Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Magyarország legnagyobb nemzetközi filmfesztiválja "címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban napvilágot látott hírek szerint Ön az alábbi kijelentést tette Cannes-ban 2004 . május

15-én : Magyarország legnagyobb nemzetközi filmfesztiválját rendezi meg 2005-től

Székesfehérvár . A NKÖM sajtóosztálya az Index kérdésére elmondta, Hiller István azért állt a

kezdeményezés mögé, mert „szimpatikus volt számára a terv" .

Kérdezem Miniszter úrtól :

1 . Ön szerint helyes, ha egy miniszter bejelentései, illetőleg döntései puszta szimpátián, nem

pedig szakmai elemzésen és érveken alapulnak?

2. A NKOM sajtóosztálya által kiadott információk után hogyan értelmezzék a választók az

Ön kulturális politikáról szóló paneljét?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2004. június 21 .
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